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 Protokół nr 157/2014 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 16 czerwca 2014 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu – pani Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 155/2014, 
156/2014. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Mirosława 
Wodary – dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie utworzenia 
nowego stanowiska pracy. 
/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ w Kurzętniku/ 
 
Pan Wodara wyjaśnił, że wniosek dotyczy zatrudnienia osoby, która zajmowałaby się 
administrowaniem siecią komputerową. Dodał, że wypowiedzenie złożyła jedna osoba z 
administracji i w związku z tym jest jeden etat, który można by zagospodarować na 
utworzenie w/w stanowiska. Nadmienił, że po ostatnich uzgodnieniach dotyczących 
przeniesienia pracowników administracji pomiędzy szkołami pozyskał łącznie dwóch 
pracowników z Zespołu Szkół Rolniczych oraz z Zespołu Szkół im. C. K. Norwida. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy pod względem liczby etatów coś się zmieni. 
Pan Wodara odpowiedział, że łączna liczba etatów w administracji się nie zmieni. Dodał, że 
osoba, która będzie zajmowała się administrowaniem siecią będzie zatrudniona na cały etat.  
Pan Wicestarosta zapytał, czy stanowisko zostanie utworzone w ramach posiadanych środków 
finansowych szkoły. 
Pan Wodara odpowiedział, że tak. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                     
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek pana Wodary stanowi załącznik nr 3. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Mirosława 
Wodary – dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie powołania 
drugiego wicedyrektora. 
 
Pan Wodara poinformował, że na stanowisko drugiego wicedyrektora szkoły proponuje panią 
Katarzynę Idźkowską, która ma spore doświadczenie jeśli chodzi o powyższe obowiązki /pani 
Idźkowska była dyrektorem szkoły w latach 2007 – 2012/. Dodał, że Rada Pedagogiczna ZSZ 
pozytywnie zaopiniowała powyższą kandydaturę. Powołanie na w/w stanowisko proponuje 
się na rok szkolny 2014/2015 od 01.07.2014r. 
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Pani Trzaskalska zaproponowała powołanie drugiego wicedyrektora szkoły od 01.08.2014r. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pani Trzaskalskiej i wyrazili zgodę na 
powołanie pani Idźkowskiej na stanowisko od 01.08.2014r. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                      
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek pana Wodary stanowi załącznik nr 4. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Mirosława 
Wodary – dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie budowy 
parkingu przy budynku szkoły. 
/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Wodara wyjaśnił, że parking mógłby powstać po przesunięciu ogrodzenia przy łączniku 
do budowanej w przyszłości sali gimnastycznej, wyrównaniu terenu i ułożeniu warstwy 
tłucznia. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że takie rozwiązanie nie jest możliwe do zrealizowania, 
ponieważ powiat musiałby mieć zgodę Urzędu Marszałkowskiego na realizację zadania. 
Dodał, że teren o którym mowa powyżej można by utwardzić, natomiast nie można 
przesuwać ogrodzenia.  
Pani Starosta poinformowała, że rozmawiała z panem Kłosowskim – dyrektorem ZDP o 
powyższej kwestii. Pan Kłosowski poinformował, że udostępni sprzęt do wyrównania terenu.   
Pan Umiński dodał, że nie utwardzałby terenu tłuczniem, będzie to nieekonomiczne, gdyż 
teren przeznaczony na tymczasowy parking będzie placem budowy. 
Zaproponował, żeby wykonać roboty polegające na wyrównaniu i zagęszczeniu gruntu pod 
miejsca parkingowe, bez demontażu istniejącego ogrodzenia. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Umińskiego. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek. Za powyższym rozwiązaniem głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek pana Wodary stanowi załącznik nr 5. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na rozmontowanie ścianek działowych w pomieszczeniu nr 10 
w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunw aldzkiej 3 w Nowym Mieście 
Lubawskim. 
 
Pan Umiński wyjaśnił, że dotyczy to pomieszczenia po Banku Spółdzielczym, w którym była 
stała zabudowa. Obecnie pomieszczenie wynajmuje firma Audiofon z Wrocławia. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek firmy Audiofon stanowi załącznik nr 6. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia regulaminu korzystania z domku nr 263 Jagoda usytuowanego 
nad jeziorem Wielkie Partęczyny k/Tereszewa. 
 
Pan Umiński poinformował, że radca prawny zasugerował, żeby w projekcie uchwały w § 2 
ust. 2 sformułowanie „osoby postronne” zmienić na „osoby pozostałe”. Taka sama zmiana 
dokonana jest również w regulaminie. 
Pan Umiński dodał, że po przeanalizowaniu kosztów utrzymania domku proponuje się stawkę 
wynajmu domku dla osób pozostałych w wysokości 50 zł brutto za dobę. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Umińskiego. 
Pani Skarbnik stwierdziła, że należałoby w § 2 uchwały dopisać, że stawki opłat są ustalone w 
wysokości brutto. 
Pani Sekretarz poinformowała, że w regulaminie cisza nocna jest ustalona w godzinach 22.00 
– 6.00.  
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,        
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 
Marszałkowskiego w sprawie przesunięcia terminu osiągnięcia wskaźnika dla projektu 
„Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap”. 
 
Pani Starosta poinformowała, że wpłynęło pismo z Urzędu Marszałkowskiego, stanowiące 
załącznik nr 7 informujące, iż instytucja wyraża zgodę na wydłużenie terminu realizacji 
wskaźnika dotyczącego liczby uczniów korzystających z infrastruktury wspartej w wyniku 
realizacji projektu „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I etap” do dnia 
01.09.2014r. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Urzędu 
Wojewódzkiego w Olsztynie w sprawie nieruchomości w miejscowości Kąciki gmina 
Kurz ętnik.  
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynęło pismo z Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie, 
stanowiące załącznik nr 8 dotyczące uzupełnienia akt sprawy. Dodała, że dokumenty zostały 
już wysłane.  
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku firmy Unilink 
S.A. w sprawie wynajmu pomieszczenia.  
 
Pani Haska wyjaśniła, że powyższa firma złożyła wniosek w sprawie wynajmu 
pomieszczenia, znajdującego się w budynku Starostwa przy ul. Rynek 1. Pomieszczenie, o 
którym mowa we wniosku jest już wynajmowane. Dodała, że w piśmie poinformuje firmę o 
możliwości wynajmu pomieszczeń w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Pani Starosta zasugerowała, żeby w piśmie poinformować również do kiedy będzie 
wynajmowane pomieszczenie, o którym mowa we wniosku. 
 
Wniosek firmy Unilink stanowi załącznik nr 9. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pani 
Barbary Przeradzkiej – Martko w sprawie użyczenia pomieszczenia w Zespole Szkół im. 
C.K. Norwida. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynęło pismo z Zespołu Szkół im. C.K. Norwida, 
stanowiące załącznik nr 10 informujące, iż w dniu 23.08.2014r. użyczone zostaną 
pomieszczenia na forum poświęcone Nowej Ewangelizacji. Planowana liczba uczestników to 
ok. 300 osób. Dodała, że w dniu 06.06.2014r. wpłynął wniosek z Zespołu Szkół im. C.K. 
Norwida w sprawie wyrażenia zgody na bezpłatny wynajem sali sportowej z przeznaczeniem 
na organizacje forum. Wyjaśniła, że szkoła powinna jedynie poinformować powiat tak jak 
zrobiła to pismem z dnia 11.06.20014r. o użyczeniu pomieszczeń. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ustanowienia na rzecz Lubawskiej Spółki Komunalnej Spółka z o.o. w Lubawie 
służebności przesyłu. 
 
Pani Haska wyjaśniła, że ustanowienie służebności przesyłu dotyczy działki położonej przy 
ul. Mickiewicza /przy szpitalu/. Dodała, że o służebności przesyłu decyduje w chwili obecnej 
Zarząd. Nadmieniła, że przygotowane są protokoły uzgodnień, na podstawie których 
opracowany zostanie operat szacunkowy sporządzony przez rzeczoznawcę majątkowego. 
Wynagrodzenie za ustanowienie służebności przesyłu ustalone zostanie zgodnie z wartością 
operatu szacunkowego. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek Lubawskiej Spółki Komunalnej stanowi załącznik nr 11. 
 
Pani Haska zapytała, czy mają być przygotowane kolejne uchwały dotyczące przetargów na 
budynek szkoły w Czachówkach oraz na budynek szkoły przy ul. Grunwaldzkiej 9. 
Pani Starosta odpowiedziała, żeby na najbliższe posiedzenie Zarządu przygotować uchwały 
przetargowe. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenów przemysło-wytwórczych i usługowo-handlowych w 
miejscowości Nielbark gmina Kurzętnik. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel wyjaśnił, że projektowane przeznaczenie dotyczy zabudowy mieszkaniowo – 
usługowej terenów przemysłowo-wytwórczych z dopuszczeniem usług oraz terenów usług z 
dopuszczeniem przemysłu. Dodał, że w wyniku analizy poprzedzonej zasięgnięciem opinii 
Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 12. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
doraźnej dotyczącej prawidłowości wykorzystania dotacji celowej „Pomoc dla 
poszkodowanych w wyniku pożaru wielorodzinnego budynku mieszkalnego położonego 
w miejscowości Montowo 32, gm. Grodziczno”. 
/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Jeda poinformowała, że dotacja w wysokości 6000 zł została rozdysponowana na cztery 
rodziny /po 1500 zł dla każdej rodziny/ poszkodowane w wyniku pożaru. Dodała, że 
niewykorzystaną kwotę w wysokości 34,14 zł zwrócono na rachunek bankowy powiatu 
nowomiejskiego. Dotacja została rozliczona w terminie. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 13. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pn. „Program promocji zdrowia i 
profilaktyki zdrowotnej chorób układu oddechowego Powiatu Nowomiejskiego” ze 
środków Norweskiego Mechanizmu Finansowego   2009 – 2014.   
/na posiedzenie weszła pani Joanna Ćwiklińska – referent w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pani Ćwikli ńska poinformowała, że projekt został złożony do Ministerstwa Zdrowia w dniu 
02.06.2014r. Projekt będzie dofinansowany w 100% kosztów kwalifikowanych /85 % z 
Norweskiego Mechanizmu Finansowego, 15 % z Ministerstwa Zdrowia/. Dodała, że projekt 
dotyczy profilaktyki zdrowotnej chorób układu oddechowego. Okres realizacji projektu 
będzie trwać od 01.09.2014r. do 30.04.2016r., pod warunkiem uzyskania wsparcia. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 
zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały nr XXXVIII/304/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 25 kwietnia 2013r. w sprawie przyjęcia planu sieci publicznych szkół 
ponadgimnazjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że gmina Biskupiec złożyła wniosek dotyczący ujęcia Zespołu 
Szkół w Bielicach w planie sieci szkół ponadgimanzjalnych. 
 
Zarząd przekazał do zaopiniowania związkom zawodowym w/w projekt uchwały. 
 
Wniosek gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 14. 
 
Opinia radcy prawnego w sprawie zatrudnienia głównego księgowego w jednostkach 
oświatowych stanowi załącznik nr 13. 
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Pani Trzaskalska zapytała, czy wysłane zostało pismo do dyrektorów szkół dotyczące 
przekazania informacji uczniom w sprawie reorganizacji szkół /tzn. informacji w jakim 
budynku uczniowie będą kontynuować naukę/. 
Pan Korecki odpowiedział, że tak. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie upoważnienia dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 
Lubawskim z/s w Kurzętniku do działania w imieniu zarządcy dróg powiatowych.  
 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że należało formalnie uporządkować kwestię dotyczącą wydawania 
decyzji i postanowień z zakresu ustawy o drogach publicznych. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zakresu i formy o przebiegu wykonania budżetu powiatu 
nowomiejskiego za I półrocze 2014r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z gminy 
Grodziczno w sprawie zabezpieczenia środków finansowych na realizację zadania 
dotyczącego przebudowy drogi gminnej 183011N Mroczenko – Mroczno /umowa 
partnerska z dnia 23 września 2013r./ 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że w dniu 10.06.2014r. wpłynęło pismo z gminy Grodziczno 
dotyczące zabezpieczenia środków finansowych w wysokości 80 000 zł, jako pomoc 
finansową powiatu dla gminy zgodnie z umową partnerską z dnia 23.09.2013r. Dodała, że w 
dniu 13.06.2014r. wpłynęło pismo korygujące kwotę dofinansowania na 61 483,00 zł 
/aktualna kwota z rozstrzygniętego przetargu/. 
Pan Wicestarosta wyjaśnił, że wnioski dwóch gmin tj. gminy Biskupiec oraz gminy 
Grodziczno w sprawie realizacji inwestycji drogowych w ramach Narodowego Programu 
Przebudowy Dróg Lokalnych zostały rozstrzygnięte negatywnie. Dodał, że wojewoda 
otrzymał dodatkowe środki z lasów państwowych, które zostały przeznaczone na realizację 
przebudowy dróg w ramach tzw. „schetynówek”. W związku z powyższym gmina Biskupiec i 
gmina Grodziczno otrzymały dotacje na realizację inwestycji drogowych. Dlatego też w/w 
gminy zwróciły się  z wnioskami o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie powiatu 
na realizację porozumień partnerskich. Nadmienił, że wraz z panem Kłosowskim spotkał się z 
wójtem gminy Grodziczno w sprawie przekazania dotacji powiatowi w takiej samej 
wysokości jaka jest zabezpieczona w budżecie powiatu. Pan Kazimierz Konicz – wójt gminy 
Grodziczno był zaskoczony faktem, że powiat oczekuje przekazania dotacji dla powiatu w 
wysokości 61 483,00 zł. Dodał, że gmina Grodziczno nie ma wstawionej takiej kwoty po 
stronie wydatków na rzecz powiatu. Pan Wicestarosta poinformował, że ustalono iż do dnia 
18.06.2014r. /w tym dniu odbędzie się sesja Rady Gminy/ wpłynie pismo z gminy Grodziczno 
w powyższej sprawie. 
 
Pismo z gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 14. 
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Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2014r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF oraz w budżecie powiatu na 2014r. 
Dodała, że wpłynęła informacja z gminy Biskupiec, stanowiąca załącznik nr 15 w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej powiatowi w wysokości 360 000 zł na podstawie umowy 
partnerskiej z dnia 23.09.2013r. Pani Skarbnik wyjaśniła, że środki tak jak w przypadku 
gminy Grodziczno nie były ujęte w budżecie powiatu. Dodała, że powiat również 
zadeklarował, iż udzieli pomocy finansowej gminie w takiej samej wysokości na zadanie 
inwestycyjne pn. „Przebudowa dróg gminnych Szwarcenowo – Wonna Czachówki oraz 
Rywałdzik – Mierzyn”. Poinformowała, że z informacji jakie uzyskała wynika, iż 
dofinansowanie z gminy Biskupiec nie będzie przeznaczone na wydatki bieżące ZDP tylko na 
konkretną inwestycję drogową na terenie powiatu nowomiejskiego.  
Pani Starosta stwierdziła, że dotacja powiatu powinna być przeznaczona na inwestycję 
drogową w gminie Biskupiec, ponieważ w tej kadencji nie wykonano odnowy dróg w tej 
gminie. 
Pani Skarbnik poinformowała, że wpłynęło również pismo pana Macieja Radtke – burmistrza 
miasta Lubawy, stanowiące załącznik nr 16 dotyczące zakupu sprzętu i aparatury do zakładu 
rehabilitacji oraz zakupu toru wizyjnego do laparoskopu. Dodała, żeby przeprowadzić 
przetarg w pełnej wartości tego zadania, to należy określić szacunkowy koszt zakupu sprzętu.  
Pani Starosta poleciła pani Sekretarz wystosowanie pisma do pana Jana Karwowskiego – 
dyrektora Szpitala Powiatowego z zapytaniem w powyższej kwestii.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 
Nowomiejskiego. 
/na posiedzenie wszedł pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że w dniu 10.06.2014r. wpłynęła skarga od pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista 
w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/, stanowiąca załącznik nr 17 dotycząca 
naruszenia art. 227 k.p.a. polegającym na nie udzieleniu odpowiedzi o załatwieniu spraw 
dotyczących pism z dnia 10.12.2013r. oraz z dnia 30.04.2014r. Pani Sekretarz odniosła się do 
pisma z dnia 10.12.2014r., w którym skarżący informuje o naruszeniu przez pracownika 
Wydziału Środowiska i Rolnictwa zakazu, o którym mowa w art. 30 ustawy z dnia 21 
listopada 2008r. o pracownikach samorządowych „polegającym na wykonywaniu zajęć 
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związanych z zajęciami, które wykonuje w ramach obowiązków służbowych powodujących 
stronniczość i interesowność”. Pani Sekretarz odczytała fragment pisma z dnia 10.12.2013r. 
Dodała, że wyjaśnianie sprawy przedstawionej w piśmie trwa od 2008r. Pani Sekretarz 
poinformowała, że skarżącemu udzielono odpowiedzi pismem z dnia 18.12.2013r. 
informując, iż skargę przekazano do rozpatrzenia Dyrektorowi Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Gdańsku, ponieważ tam toczyło się postępowanie dotyczące legalizacji 
zbiornika wodnego na działce państwa /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/.  
Dodała, że RZGW udzieliło odpowiedzi, z której wynika iż nie leży w ich kompetencji 
rozpatrywanie skargi na pracownika wydziału. Nadmieniła, że w toku postępowania 
wyjaśniającego skarga była konsultowana z radcą prawnym. W dniu 31.12.2013r. 
poinformowano skarżącego, że w wyniku przeprowadzonego postępowania wyjaśniającego w 
Starostwie Powiatowym pismo wraz z innymi dokumentami zostało przekazane do 
Prokuratury Rejonowej w Nowym Mieście Lubawskim celem rozpoznania sprawy, ponieważ 
z informacji przekazanej przez skarżącego wynikało, iż istnieje podejrzenie popełnienia 
przestępstwa. W dniu 11.02.2014r. otrzymano z Prokuratury Rejonowej postanowienie o 
odmowie wszczęcia dochodzenia w przedmiotowej sprawie. Takie samo postanowienie 
otrzymał skarżący. W związku z powyższym skarżący posiadał informacje o każdym etapie 
postępowania. 
Pan Puwalski potwierdził, że sprawa ciągnie się od 2008r. tj. od chwili legalizacji zbiornika 
wodnego na działce państwa /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 
podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; 
jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/. Wyjaśnił, że legalizacja następuje na podstawie decyzji Starosty 
Nowomiejskiego. Dodał, że nie udało się ustalić co skarżący rozumie pod pojęciem 
„sfałszowany dokument”. Wyjaśnił, że decyzja o legalizacji zbiornika wodnego jest 
prawomocna, RZGW decyzją z dnia 10.03.2014r. ostatecznie odmówiło stwierdzenia 
nieważności przedmiotowej decyzji legalizacyjnej. Dodał, że skarżący kwestionuje wydanie 
przedmiotowej decyzji oraz późniejszych decyzji zmieniających, dążąc do ich wzruszenia. 
Nadmienił, że pismo z dnia 30.04.2014r. zostało włączone do akt postępowania i przekazane 
do RZGW, gdzie toczyło się przedmiotowe postępowanie. O przekazaniu dokumentacji do 
RZGW skarżący został poinformowany. Wyjaśnił, że na pismo z dnia 30.04.2014r. nie 
udzielano odpowiedzi skarżącemu, ponieważ tak jak wcześniej poinformował wydział 
przekazał całą dokumentację dotyczącą powyższej sprawy do RZGW. Dodał, że wszystkie 
procedury dążące do wzruszenia decyzji zostały wyczerpane przez skarżącego. 
Pani Sekretarz dodała, że przedmiotowa skarga w części dotyczącej spraw zawartych w  
piśmie z dnia 30.04.2014r. została również przekazana do RZGW w dniu 13.06.2014r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 
Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie w sprawie realizacji projektu „Budowa drogi 
powiatowej Nr 1337N Boleszyn – gr.woj. (Wielkie Leźno). 
 
Wniosek o płatność złożony w celu rozliczenia zaliczki otrzymanej na wydatki dotyczące 
projektu „Budowa drogi powiatowej Nr 1337N Boleszyn – gr.woj. (Wielkie Leźno)” został 
zweryfikowany i uznany za poprawny. 
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Pismo z Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie stanowi załącznik nr 18. 
 
Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismami w 
sprawie przyjęcia osób do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie.    
 
Pisma z DPS-u stanowią załączniki nr 19 i 20. 
 
Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Grodziczno z 
przeznaczeniem na realizację w roku 2014 zadania „ Przebudowa drogi gminnej 
183011N Mroczenko – Mroczno etap I.” 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował go pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 
Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Biskupiec z 
przeznaczeniem na realizację w roku 2014 zadania „ Przebudowa dróg gminnych 
Szwarcenowo – Wonna – Czachówki oraz Rywałdzik – Mierzyn”. 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że w porozumieniu z gminą była wpisana kwota 360 000 zł, 
ale nie więcej niż 5% wartości inwestycji. Dodał, że z informacji które uzyskał wynika, iż 
przetarg jest już rozstrzygnięty, niemniej jednak gmina nie chce udzielić informacji jaka jest 
wartość inwestycji po przetargu.  W Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej 
gminy Biskupiec widnieje kwota wartości robót budowlanych - 5 777 308,50 zł, wartość nie 
jest tożsama z wartością inwestycji / 5% wartości robót budowlanych wyniosłaby     
288 865,43  zł/. 
Pani Starosta przeprowadziła rozmowę telefoniczną z panią Jadwigą Chylińską – pełniącą 
funkcję Wójta Gminy oraz z panią Julią Baranowską – kierownikiem Gminnego Zespołu 
Obsługi Szkół w sprawie wyjaśnienia powyższej kwestii. Uzyskano odpowiedź, że wartość 
dofinansowania zadania przez powiat wyniesie 290 000 zł tj. 5 % wartości inwestycji. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Starosta poruszyła sprawę dotyczącą połączenia spółek szpitalnych. Omówiono kwestie 
dotyczące rady nadzorczej szpitala. 
 
 
                                                                                                          Przewodnicząca Zarządu 
                                                                                                                     Ewa Dembek 
 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                        


